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PROCES-VERBAL 
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 18.01.2024 
 
 
 Lucrările şedinţei au început la ora 16:00 și s-au desfășurat online, în sistem              
de videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link) 
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenţi 26 de 
consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție, iar pe parcursul şedinţei s-a conectat şi dl Pascu.  
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 51 din 12.01.2024, în temeiul dispoziţiilor              
art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi 
lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind              
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data, ora 
și locul desfășurării acesteia. 
 Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 51 din 12.01.2024 a fost publicată în ziarul Adevărul în 
data de 15.01.2024, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 6 și 
pe site-ul instituţiei și suplimentată prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 56/16.01.2024. 
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul instituției la 
adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de facebook la adresa 
facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 

                                                 Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 51 din 12.01.2024 
 

Nr. 
Crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale 
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1. 
nr. 4 și nr. 5  

Proiect de hotărâre nr. 1/08.01.2024 privind organizarea rețelei școlare     
a unităților de învățământ preuniversitar de stat și particular de pe raza 
Sectorului 6 al Municipiului București pe anul școlar 2024 – 2025 

2. 
nr. 4 și nr. 5  

Proiect de hotărâre nr. 2/09.01.2024 privind organizarea rețelei școlare     
a unităților de învățământ special de pe raza Sectorului 6 al Municipiului 
București pe anul școlar 2024 – 2025 

3. 

nr. 1 și nr. 5  

Proiect de hotărâre nr. 323/27.12.2023 privind aprobarea documentaţiei 
tehnice Studiu de Fezabilitate și a indicatorilor tehnico - economici,     
aferenţi obiectivului de investiţii ”Realizarea lucrărilor de construire parcări 
multietajate subterane, sistem mixt clasic cu acționare automată     
în Aleea Zvoriştea nr. 1A” 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI  
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4. 

nr. 1 și nr. 5  

Proiect de hotărâre nr. 324/27.12.2023 privind solicitarea către Consiliul 
General al Municipiului București de emitere a unei hotărâri pentru 
aprobarea declanșării procedurii de expropriere pentru imobilele proprietate 
privată situate pe amplasamentul lucrării de utilitate publică     
”Realizarea lucrărilor de construire parcări multietajate subterane, sistem 
mixt clasic cu acționare automată în Aleea Zvoriştea nr. 1A” 

5. 

nr. 1 și nr. 5  

Proiect de hotărâre nr. 325/27.12.2023 privind aprobarea documentaţiei 
tehnice faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii “Amenajare parcare publică şi parc pentru câini, 
Drumul Valea Doftanei” 

6. 

nr. 5            

Proiect de hotărâre nr. 3/09.01.2024 privind solicitarea către     
Consiliul General al Municipiului București de a transmite imobilul     
în suprafață de 1017 mp situat în str. Alexandru Hrisoverghi FN, sector 6, 
București, identificat cu numărul cadastral 246725, în administrarea 
Sectorului 6 al Municipiului București, în scopul întreprinderii măsurilor 
necesare pentru îmbunătățirea condițiilor de locuire a populației din așezarea 
informală existentă in situ 

7. 

nr. 4 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 4/12.01.2024 pentru abrogarea art. 3, art. 4, art. 5     
și Anexei nr. 3 din H.C.L. al Sectorului 6 nr. 221/2023 privind constituirea     
şi componenţa nominală a Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte     
cu Handicap Sector 6 şi aprobarea Regulamentului de organizare     
şi funcţionare 

8. 

 nr. 4 și nr. 5     

Proiect de hotărâre nr. 288/06.12.2023 privind aprobarea Organigramei, 
Statului de funcții, Regulamentului de organizare și funcționare şi Lista     
de Specialități ale Centrului de Sănătate Multifuncțional ”Sfântul Nectarie”- 
unitate sanitară cu personalitate juridică aflată în subordinea     
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6 

9. 

nr. 5 și nr. 6 
 

Proiect de hotărâre nr. 7/12.01.2024 pentru modificarea     
H.C.L. al Sectorului 6 nr. 125/2022 privind înființarea, organizarea și 
funcționarea Administrației Serviciului Public de Salubrizare Sector 6, 
instituție publică de interes local cu personalitate juridică, în subordinea 
Consiliului Local al Sectorului 6 al Municipiului București, modificată prin 
H.C.L. al Sectorului 6 nr. 138/2023 

10.

nr. 5 și nr. 6  

Proiect de hotărâre nr. 261/13.11.2023 pentru modificarea și completarea 
Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 197/2017 privind efectuarea 
operațiunilor de ridicare, transport și depozitare a vehiculelor care 
îngreunează activitatea operatorilor de salubrizare, efectuarea lucrărilor de 
utilitate publică, precum și intervenția organelor abilitate în situațiile de 
urgență pe raza administrativă a Sectorului 6 

11.  Întrebări și interpelări. 
                                                                                       
                                                                                      Anexă la D.P. Sectorului 6 nr.  56/16.01.2024 

Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței ordinare din data de 18.01.2024, ora 1600 

 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L.           
Sector 6 

ORDINEA DE ZI 

1. nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre nr. 9/16.01.2024 privind aprobarea indicatorilor 
economici actualizați, aferenți obiectivului de investiții “Modernizare și 
reabilitare termică a Școlii gimnaziale nr. 117 și a Grădiniței nr. 170” 
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Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri!              

Vom începe şedinţa noastră de astăzi cu urarea de „La mulți ani!ˮ pentru noul an, pentru toți 
consilierii, doamnele și domnii consilieri ai Sectorului 6, pentru că nu ne-am auzit pe anul acesta,              
cu rugămintea pentru cei care nu și-au transmis rapoartele de activitate pe anul 2022, 2023,              
începem să le strângem. Rugăminte, cei care se știu că pe 2022 nu le-au trimis, rugămintea, cât mai 
repede, să le puteți trimite și acestea fiind zise, trecem la efectuarea prezenței.  

Sunt 26 de consilieri prezenți. Dacă dl Pascu, între timp, ne va auzi și îl vom auzi, să ne 
anunțe, vă rog! Domnul președinte, aveți cuvântul! 
  Dl Marius Ionel Ungureanu, președinte de ședință: Vă mulțumesc, d-le secretar general!  
 Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin dispoziția 
domnului primar numărul 51 din 12.01.2024 şi suplimentată prin dispoziția numărul 56/16.01.2024 
privind suplimentarea proiectului Ordinii de zi a ședinței ordinare a Consiliului Local al Sectorului 6 
din data de 18.01.2024 și a fost publicată în ziarul Adevărul din data de 15.01.2024.  

Avem la dosar rapoartele de informare depuse de către responsabilul pentru relația cu 
societatea civilă prin care ne informează că față de proiectele propuse pe ordinea de zi și pe              
site-ul instituției Primăriei Sectorului 6, de la societatea civilă, nu au fost primite propuneri,              
sugestii sau recomandări pentru amendarea acestor proiecte. 

Dacă sunt modificări pe ordinea de zi? Aș vrea să propun mutarea punctului 11 de pe proiectul 
ordinii de zi, să fie ultimul punct pe ordinea de zi, combinată.  

D-na Georgeta Mitran, consilier local: Dl președinte, fiți mai explicit, vă rog!  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Propunerea mea era să mutăm punctul 11 de pe ordinea de zi, 

ca ultimul punct pe ordinea cumulată a celor două ordini de zi. Întrebările și interpelările să fie la 
finalul ședinței. Voturi „împotrivăˮ? „Abțineriˮ? Voturi „pentruˮ? Cu 26 de voturi „pentruˮ, 
propunerea a fost aprobată.  

Supun la vot proiectul ordinii de zi suplimentare. Voturi „împotrivăˮ? „Abțineriˮ              
Voturi „pentruˮ?  

Dl Demirel Spiridon: 26. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 26 de voturi „pentruˮ, proiectul ordinii de zi suplimentare a 

fost aprobat.  
Supun la vot proiectul ordinii de zi aprobat prin dispoziția numărul 51 din 12.01.2024.              

Voturi „împotrivăˮ? „Abțineriˮ? Voturi „pentruˮ? Cu 26 de voturi „pentruˮ și proiectul ordinii de zi 
se aprobă.  

Supun la vot ordinea de zi în integralitate. Voturi „împotrivăˮ? „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. 
Voturi „pentruˮ? Cu 26 de voturi „pentruˮ, ordinea de zi în integralitate a fost aprobată.  

2. nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre nr. 10/16.01.2024 privind aprobarea indicatorilor 
economici actualizați, aferenți obiectivului de investiții „Modernizare     
și reabilitare termică a Grădiniței nr. 208” 

3. nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre nr. 11/16.01.2024 privind aprobarea indicatorilor 
economici actualizați, aferenți obiectivului de investiții „Modernizarea     
și reabilitarea termică a Grădiniței nr. 230” 

4. 
nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 12/16.01.2024 privind aprobarea indicatorilor 

economici actualizați, aferenți obiectivului de investiție     
“Consolidare, modernizare și reabilitare termică a Grădiniței nr. 274” 

5. 

nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 13/16.01.2024 privind aprobarea indicatorilor 
economici actualizați pentru execuția lucrărilor de intervenție structurală     
și lucrări de finisaje și instalații interioare, care condiționează și care sunt 
condiționate de realizarea lucrărilor de modernizare, reabilitare termică     
și intervenții structurale, aferenți obiectivului de investiție Consolidare, 
modernizare și reabilitare termică a Grădiniței nr. 274 
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Aș vrea să vă propun aceeași modalitate ca la ședința trecută, în sensul că dacă nu sunt discuții 
generale, se trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor. Este cineva „împotrivăˮ? Se „abțineˮ 
cineva? Cu 26 de voturi „pentruˮ, propunerea a fost aprobată. Vă mulțumesc! 

 Primul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 1/08.01.2024 privind organizarea 
rețelei școlare a unităților de învățământ preuniversitar de stat și particular de pe raza Sectorului 6 
al Municipiului București pe anul școlar 2024 – 2025.  

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.                                 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 26 de voturi „pentruˮ, dl președinte!  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 26 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost 

adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 2/09.01.2024 privind organizarea rețelei școlare a unităților de 

învățământ special de pe raza Sectorului 6 al Municipiului București pe anul școlar             
2024 – 2025.  

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.                                 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 26 de voturi „pentruˮ. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 26 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 323/27.12.2023 privind aprobarea documentaţiei tehnice Studiu de 

Fezabilitate și a indicatorilor tehnico - economici, aferenţi obiectivului de investiţii             
”Realizarea lucrărilor de construire parcări multietajate subterane, sistem mixt clasic cu acționare 
automată în Aleea Zvoriştea nr. 1A”. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot. 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 25 prezenți. Dl Florescu nu mai este conectat. Avem un vot 

„împotrivăˮ (dl Desculțescu), 14 „abțineriˮ (dl Bojdan, dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob,              
d-na Mitran, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu, d-na Ștefan, dl Ungureanu,       
dl Volintiru, dl Zainea) și 10 voturi „pentruˮ. Proiectul nu a fost adoptat. 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu un vot „împotrivăˮ şi 14 „abțineriˮ, proiectul a fost respins.  
  Proiect de hotărâre nr. 324/27.12.2023 privind solicitarea către Consiliul General al 
Municipiului București de emitere a unei hotărâri pentru aprobarea declanșării procedurii de 
expropriere pentru imobilele proprietate privată situate pe amplasamentul lucrării de utilitate 
publică ”Realizarea lucrărilor de construire parcări multietajate subterane, sistem mixt clasic cu 
acționare automată în Aleea Zvoriştea nr. 1A”.  

Dacă sunt discuții, vă rog? 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimarul Sectorului 6: Am și eu ceva de spus! 
Dl Traian Pană, consilier local: Dacă îmi permiteți, dl președinte sau este altcineva înscris la 

cuvânt? 
Dl Marius Ionel Ungureanu: D-na viceprimar! 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Am cerut și eu. 
Dl Traian Pană: Aștept.  
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Eu aș vrea doar să menționez că, mie și colegilor de la 

U.S.R., ni se pare o idee bună ca acest teren să fie expropriat, amplasarea lui între două blocuri,              
mă rog, trebuie să limităm riscul de a ne trezi cu un bloc acolo. Nu am găsit oportun obiectivul de 
investiții propus de colegii din executiv. Sper ca, poate într-o lună, să poată să vină în fața noastră cu 
o nouă propunere care să ne permită să o aprobăm și să demarăm procedura de expropriere. Aș vrea 
să fie foarte clar, susținem acest demers, singura rugăminte este să ne dea posibilitatea să alegem între 
obiectivele de investiții care pot fi făcute acolo și sper să vină în fața noastră cu un nou proiect. 

Dl Cristian Gabriel Pascu, consilier local: Bună seara! Îmi cer scuze! Mă auziți?  
Dl Demirel Spiridon: Da, dl Pascu!  
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D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Deci, repet, sper să vină în fața noastră cu un nou proiect 
pentru a continua procedura de expropriere. Din păcate, pentru că proiectul de investiții cu indicatorii 
și devizul nu a trecut, nu cred că are rost să votăm „pentruˮ, nici la această hotărâre, pentru că nu 
poate produce efecte, dar repet, demersul este unul bun, pe care îl susținem, cu rugămintea de a veni 
în fața noastră cu un proiect mai bun.  

Dl Gicu Zainea, consilier local: Este proiect de hotărâre separat.  
Dl Lucian Dubălaru, consilier local: Dar face referire la proiectul de investiții anterior.  
Dl Gicu Zainea: Eu sunt de acord cu acesta. Nu am fost de acord cu cel dinainte. Eu cu acesta 

sunt de acord.  
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Am discutat… 
Dl Lucian Dubălaru: Dar care ar fi propunerea dvs. pentru terenul acesta? Dacă tot ați spus 

că nu este oportună aceasta, că parcările nu mai sunt oportune în Sectorul 6. 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Nu parcări de 37 de milioane de lei și sugestia mea,  

pentru colegii din executiv care fac S.F.-uri, este să vină în fața Consiliului Local cu variante,        
mai multe variante, din care consiliul poate alege. Sunt sigură că pentru a rezolva o problemă legată 
de parcări există mai multe soluții, în acest moment, nu doar pe aceste parcări îngropate.              
Deci, sunt sigură că există mult mai multe variante care pot fi studiate și cu care se putea veni în fața 
consiliului. Din păcate, conform legii exproprierilor și o știm, pentu că avem deja experiență,              
această administrație a reușit să treacă multe proiecte de expropriere și este foarte bine că s-a 
întâmplat așa, pentru investiții publice importante, cum este Valea Largă, cum este drumul Osiei, 
Amilcar Săndulescu, sunt proiecte pe care le-am susținut. Genul acesta de proiecte le vom susține în 
continuare, dar știm cu toții deja, pentru că avem experiență, că nu poți solicita expropriere fără să ai 
indicatori și deviz aprobat. De aceea, acest proiect nu poate trece astăzi sau mă rog, poate trece,              
dar nu poate produce efecte, pentru că obiectivul de investiții propus, nu a fost aprobat de consiliu. 
Repet, este un demers bun, sper să-l reia colegii noștri, într-o altă variantă. Mulțumesc! 

 Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dl consilier Traian Pană, vă rog! 
 Dl Traian Pană: Da. Mulțumesc, domnule președinte! A exemplificat foarte bine,              

d-na viceprimar! O parte din ceea ce a spus, voiam să scot în evidență și eu, că nu își mai are efect 
acest proiect să îl votăm, odată ce a picat precedentul. Mulțumesc! 

 Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog, d-na director, Alexandra Crăciun! Parcă ați ridicat 
mâna.  

D-na Alexandra Crăciun, director Administrația Comercială: Voiam să vă aduc la 
cunoștință că acest proiect de hotărâre, care tocmai a fost picat, nu se referea doar la parcări și nu știu 
dacă a fost înțeles acest lucru. În acel S.F. avem mai multe obiective. Sunt trei obiective în deviz. 
Unul dintre ele este un parc de 1.800 metri, care ar fi urmat a fi construit pe acel teren, ca și capac al 
parcărilor subterane. Dacă nici un parc de 1.800 metri care să acopere 148 de parcări de mașini și  
100 de biciclete nu este oportun, nu știu cu ce aș putea să vin în fața dvs..  

Dl Traian Pană: Simplu, doar cu parcul, nu cu aceste costuri. Putem închiria sau achiziționa 
cu 6.000 euro un loc de parcare de la dezvoltatori, dar nu 30 și ceva de mii de euro sau 40, cu cât ați 
venit acum.  

D-na Alexandra Crăciun: În acei bani erau și costurile cu exproprierea. Cred că ați observat. 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Este un milion exproprierea. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: 10.000 de euro. Vă mulțumesc! Mai sunt alte discuții? 
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Da. O scurtă întrebare pentru d-na director, 

pentru că tot a deschis subiectul. Aceste parcări s-ar fi încadrat la parcări publice de reședință sau la 
smart parking? 

D-na Alexandra Crăciun: La smart parking.  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: OK! Mulțumesc!  
D-na Alexandra Crăciun: Cu plăcere! 
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Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dacă nu mai sunt discuții, propun să trecem              
la vot. 

Se intră în procedură de vot 
Dl Alexandru Desculțescu, consilier local: Votul meu este „pentruˮ expropriere, chiar și  

fără efecte. 
Dl Lucian Dubălaru: Votul meu este „pentruˮ parcări în Sectorul 6, dar se pare că nu acesta 

este scopul. Mereu ne întoarcem la aceeași discuție, că sunt foarte scumpe, deci, nu o să le facem 
niciodată. Mergem înainte! 

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: „Abținereˮ. Am justificat deja de ce. 
Dl Demirel Spiridon: 9 voturi „împotrivăˮ (dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob,              

dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu), 6 „abțineriˮ (dl Bojdan, dl Florescu,              
d-na Mitran, d-na Ștefan, d-na Trăistaru, dl Volintiru)  și 12 voturi „pentruˮ.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Deci, cu 9 voturi „împotrivăˮ, 6 „abțineriˮ și 12 voturi 
„pentruˮ, proiectul a fost respins.  

Proiect de hotărâre nr. 325/27.12.2023 privind aprobarea documentaţiei tehnice faza studiu 
de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii “Amenajare parcare 
publică şi parc pentru câini, Drumul Valea Doftanei”.  

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 27 de voturi „pentruˮ. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 27 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost 

adoptat. 
Proiect de hotărâre nr. 3/09.01.2024 privind solicitarea către Consiliul General             

al Municipiului București de a transmite imobilul în suprafață de 1017 mp situat în             
str. Alexandru Hrisoverghi FN, sector 6, București, identificat cu numărul cadastral 246725, în 
administrarea Sectorului 6 al Municipiului București, în scopul întreprinderii măsurilor necesare 
pentru îmbunătățirea condițiilor de locuire a populației din așezarea informală existentă in situ.  

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.   
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 27 de voturi „pentruˮ. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 27 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost 

adoptat. 
Proiect de hotărâre nr. 4/12.01.2024 pentru abrogarea art. 3, art . 4, art. 5 și Anexei nr. 3 din 

H.C.L. al Sectorului 6 nr. 221/2023 privind constituirea şi componenţa nominală a Comisiei de 
Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Sector 6 şi aprobarea Regulamentului de organizare şi 
funcţionare. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 5 “abțineri” (dl Bojdan, d-na Mitran, d-na Ștefan, dl Volintiru,            

dl Zainea) și 22 de voturi “pentru”. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 22 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Proiect de hotărâre nr. 288/06.12.2023 privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții, 

Regulamentului de organizare și funcționare şi Lista de Specialități ale Centrului de Sănătate 
Multifuncțional ”Sfântul Nectarie”- unitate sanitară cu personalitate juridică aflată în subordinea 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Vă rog, d-na viceprimar! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Pe scurt, aș fi vrut să vă povestesc despre proiect. Tot ce 

se întâmplă este să ne punem în acord cu ordonanța pe care a dat-o Guvernul la finalul anului trecut. 
Chiar dacă termenul a fost prorogat, colegii au lucrat la organigramă și au ales să o transmită spre 
dezbaterea plenului. În plus, am adăugat un post de medic pe recuperare, așa cum știți, anul trecut a 
fost redeschisă baza de tratament de la centru pentru persoane vârstnice și pentru că deja numărul de 
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programări a crescut foarte mult, doamna doctor de la Centrul Sfântul Nectarie nu mai face față și 
avem nevoie de un medic pe recuperare care să fie prezent în bază în fiecare zi. Vă mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Mai sunt alte discuții la acest proiect? Dacă nu 
mai sunt alte discuții, propun să trecem la vot. 

Se intră în procedură de vot  
Dl Demirel Spiridon: O “abținere” (dl Desculțescu) și 26 de voturi “pentru”. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Proiect de hotărâre nr. 7/12.01.2024 pentru modificarea H.C.L. al Sectorului 6 nr. 125/2022 

privind înființarea, organizarea și funcționarea Administrației Serviciului Public de Salubrizare 
Sector 6, instituție publică de interes local cu personalitate juridică, în subordinea Consiliului Local 
al Sectorului 6 al Municipiului București, modificată prin H.C.L. al Sectorului 6 nr. 138/2023. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot. 
Se intră în procedură de vot.  
Dl Demirel Spiridon: Sunt 9 voturi “împotrivă“ (dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Ciontu,              

dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu), nicio abținere și 18 voturi 
“pentru”. 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 18 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Proiect de hotărâre nr. 261/13.11.2023 pentru modificarea și completarea             

Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 197/2017 privind efectuarea operațiunilor de ridicare, 
transport și depozitare a vehiculelor care îngreunează activitatea operatorilor de salubrizare, 
efectuarea lucrărilor de utilitate publică, precum și intervenția organelor abilitate în situațiile de 
urgență pe raza administrativă a Sectorului 6. 

Dacă sunt întrebări, vă rog? Dacă nu sunt discuții pe acest proiect, o să propun să trecem la 
vot.  

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Niciun vot “împotrivă“, 9 “abțineri“ (dl Bordei, dl Coșcodaru,              

dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu) și 18 voturi “pentru”. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 18 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Proiect de hotărâre nr. 9/16.01.2024 privind aprobarea indicatorilor economici actualizați, 

aferenți obiectivului de investiții “Modernizare și reabilitare termică a Școlii gimnaziale nr. 117             
și a Grădiniței nr. 170”. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Niciun vot “împotrivă“, nicio “abținere“ și 27 de voturi “pentru”. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 27 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Proiect de hotărâre nr. 10/16.01.2024 privind aprobarea indicatorilor economici actualizați, 

aferenți obiectivului de investiții „Modernizare și reabilitare termică a Grădiniței nr. 208”. 
Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot. 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Niciun vot “împotrivă“, nicio “abținere“ și 27 de voturi “pentru”. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 27 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Proiect de hotărâre nr. 11/16.01.2024 privind aprobarea indicatorilor economici actualizați, 

aferenți obiectivului de investiții „Modernizarea și reabilitarea termică a Grădiniței nr. 230”. 
Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot  
Dl Demirel Spiridon: Niciun vot “împotrivă“, nicio “abținere“ și 27 de voturi “pentru”. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 27 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Proiect de hotărâre nr. 12/16.01.2024 privind aprobarea indicatorilor economici actualizați, 

aferenți obiectivului de investiție “Consolidare, modernizare și reabilitare termică             
a Grădiniței nr. 274”. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot. 
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Se intră în procedură de vot  
Dl Demirel Spiridon: Niciun vot “împotrivă“, nicio “abținere“ și 27 de voturi “pentru”. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 27 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Proiect de hotărâre nr. 13/16.01.2024 privind aprobarea indicatorilor economici actualizați 

pentru execuția lucrărilor de intervenție structurală și lucrări de finisaje și instalații interioare, care 
condiționează și care sunt condiționate de realizarea lucrărilor de modernizare, reabilitare termică 
și intervenții structurale, aferenți obiectivului de investiție Consolidare, modernizare și reabilitare 
termică a Grădiniței nr. 274. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot. 
Se intră în procedură de vot  
Dl Demirel Spiridon: Niciun vot “împotrivă“, nicio “abținere“ și 27 de voturi “pentru”. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 27 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Ultimul proiect pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări. 
Dl Paul Eduard Simion, vă rog! 
Dl Paul Eduard Simion, consilier local: Aș avea o întrebare către executiv în legătură cu un 

necesar al unor școli din Sectorul 6, cu privire la faptul că înțeleg din acest an lucrările la examenele 
următoare vor fi corectate online. Există școli în Sectorul 6 care au primit un număr insuficient de 
scanere pentru ca aceste lucrări să fie corectate în sistemul online şi voiam să vă întreb dacă 
suplimentarea…, de exemplu, școala numărul 206, în cadrul unei ședințe de consiliu de administrație 
mi s-a spus faptul că au primit doar trei scanere, iar necesarul total ar fi de 11.  

Restul scanerelor sau alte obiecte de care au nevoie școlile vor fi bugetate, vor fi acoperite 
costurile, va fi acoperit de bugetul local? Mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Doamna vicreprimar, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bună ziua! Ştim de această situație, o să centralizez mâine 

să văd câte din școli au trimis solicitări către administrația școlilor pentru acele scanere. Ideea este              
că pentru evaluările naționale, la capacitate și la simulări de fapt, la evaluarea națională              
și la bacalaureat, procedura implică scanarea lucrării elevului printr-un singur tip de scanner omologat              
de Ministerul Educației, la momentul la care se depune lucrarea de către elev. Nu toate școlile au 
suficiente scanere. Singurele școli care au scanere sunt cele care cred că au pilotat acest sistem anul 
trecut, sunt insuficiente. A fost o discuție săptămâna trecută cu directorii școlilor și cu inspectoratul, 
iar pe măsură ce vin solicitări o să încercăm să le onorăm. Nu știu exact câte școli au făcut cereri în 
sensul acesta, o să verific mâine cu colegii de la Administrația Şcolilor şi din ce știu eu și           
corectați-mă dacă greșesc, Școala 206, pentru că avea surse extra-bugetare, a decis să achiziționeze 
diferența de scanere din sursele extra-bugetare, dar aici trebuie să mă corectați. Dacă n-a fost așa și 
ne-au trimis cerere, o să facem tot posibilul să achiziționăm. Repet, înțeleg că ministerul a transmis 
un model de scanner, singurul acceptat, care este undeva la 1.400-1.700 lei. Deci, pe măsură ce o să 
avem cereri, dl Simion, o să facem tot posibilul să le onorăm.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Mai sunt alte discuții?  
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Eu voiam doar să-i mulțumesc domnului 

Simion, că a ridicat această problemă, despre care eu nu știam, deși sunt în consiliul de administrație 
a unor unități de învățământ, mi se pare incredibil ca după ce, astăzi, a trebuit să creștem costurile 
pentru reabilitarea grădinițelor, pentru că Guvernul a decis ca firmele de construcții să plătească 
C.A.S.S. de 10% și aceasta ne face pe noi să cheltuim mai mult cu modernizarea și reabilitarea 
unităților de învățământ, acum, Ministerul Educației să ne oblige să cumpărăm pentru școli un anumit 
tip de scanner, 11 dacă înțeleg bine de la domnul Simion, pentru o singură unitate, care nu știm dacă 
vor fi folosite doar pentru scanarea lucrărilor pe timpul examenului și cum vor fi folosite în restul 
anului. Deci probabil că va trebui să investim niște milioane bune de lei, în sute de scanere pentru 
toate unitățile de învățământ. Mulțumesc mult domnule Simion, o să verific și eu în consiliile de 
administrație. 

Dl Paul Eduard Simion: Domnul Bojdan, încercați să nu abordați acest subiect politic, că nu 
cred că are rost. Ideea este, ca împreună să susținem școlile din Sectorul 6, să poată achiziționa 
lucrurile de care au nevoie. Cine a impus, cum a impus… 
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Dl Alexandru Teodor Bojdan: Exact asta am spus și eu.   
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Dragi colegi, aceasta vom face, în ședință sunt și colegii 

de la Administrația Şcolilor, o să centralizăm mâine nevoia, repet... 
Dl Paul Eduard Simion: Nu cred că deranjează pe nimeni faptul că încercăm în secolul XXI, 

anul 2024 să ne digitalizăm și nu cred că vă deranjează nici măcar pe dvs. Eu am întrebat doar dacă 
aceste scanere vor fi acoperite din bugetul local, pentru că în cadrul acestei ședințe ni s-a propus ori 
din bugetul Consiliul Local, ori din venituri extra-bugetare. Nu știu dacă toate școlile din Sectorul 6 
au venituri extra-bugetare și nu aș vrea ca aceste scanere sau alte lucruri de care au nevoie directorii 
școlilor sau profesorii de la noi din școli, să fie suportate, nu știu, din banii părinților.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Exclus, dl Simion! V-am spus că știm despre situație, 
suntem în legătură cu inspectoratul, știe și Administrația Şcolilor, știți foarte bine că n-avem încă 
bugetul, funcționăm pe 1/12 din bugetul de anul trecut. Suntem într-o situație mai complicată,              
dar vom căuta să facem demersurile ca evaluările sau, mă rog, simulările, să se întâmple 
corespunzător, mai ales că și, nu avem de ce să ascundem acest lucru, conform legii educației, 
finanțarea complementară de care depinde și organizarea evaluărilor și examenelor se face din 
bugetul local.  

Dl Paul Eduard Simion: Scopul acestui lucru se referă strict la digitalizarea cât mai mult a 
sistemului nostru de învățământ și nu cred că este o chestie greșită. Acum, dacă stăm să dăm vina pe 
Guvern sau pe altcineva sau pe Ministerul Educației, se pare că digitalizarea… 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: E mult spus, dacă vreți să vorbim despre digitalizare,             
ce cere ministerul în această speță nu se cheamă digitalizare neapărat.  

Dl Paul Eduard Simion: Înțeleg că aceste lucrări de examen, care este motivul pentru care              
se scanează, ele să fie corectate online. Cel puțin nouă, în consiliul de administrație, așa ni s-a 
transmis, ca toate aceste lucrări urmează să fie corectate online.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Probabil că așa este procedura.  
Dl Paul Eduard Simion: Este o ramură a digitalizării acestui sistem de educație care nu văd   

a fi o problemă, dl Bojdan. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Nu este nicio problemă.  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Nu este nicio problemă dl Simion, este problemă de timp             

și dacă vreți să vorbim despre digitalizare, vorbim ore întregi, pentru că, cu aceasta mă ocup zi de zi.  
Dl Paul Eduard Simion: Tocmai, asta v-am zis. Nu cred că vă deranjează digitalizarea.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Domnul Simion ne auzim mâine, după ce am              

o centralizare, bine? 
Dl Paul Eduard Simion: Mulțumesc! O seară bună să aveți! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc și eu! Dacă nu mai sunt alte discuții,              

declar ședința închisă!  
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